E-hailing driver hits RM19m jackpot

■ BY ANDREW SAGAYAM

newsdesk@thesundaily.com

KUALA LUMPUR: A 55-year-old e-hailing driver from Sarawak has struck it rich, winning RM19 million in the Toto 4D Jackpot 1 in last Saturday's draw by betting on his vehicle registration numbers.

The lucky winner told STM Lottery Sdn Bhd he has been a loyal Sports Toto player for many years, although this marked his first ever win.

"When I came home on Saturday night after finishing my shift, I sat in the car and checked my Toto tickets.

"When I saw the first 4D number match the second prize, my heart was racing. Then I noticed my other 4D number had matched the first prize. I screamed in my car as I realised I had won the jackpot!"

The winning digits, 6570 and 7068, were the registration plate numbers of his motorcycle and his first car.

"My motorcycle and car were the very first vehicles I ever owned. Without fail, I always bet on those numbers because of their sentimental value," he said.

He purchased a System 3 ticket, earning him a total of RM19,018,092.30, plus an additional RM336 in System Play bonus.

Despite the windfall, he plans to continue working as an e-hailing driver and intends to share the winnings with his wife, children and siblings. He also hopes to begin investing to generate sustainable wealth.

(吉隆坡25日讯)一名 来自砂拉越的55岁电召车 司机因投注其车牌号码, 而幸运地在7月19日击中 多多万字积宝首奖奖项, 开心抱走总值逾1900万令 吉的多多积宝奖金。

这位幸运赢家告诉多多 博彩,他是该公司的忠 实客户,多年来皆风雨无 阻地追捧多多游戏,而这 次则是他人生中首次中大 奖。

"我在开彩日,即周六

電召車司機投注車牌

捧走多多積實1900萬

(19日) 当晚结束工作回 到家后,坐在车里核对多 多彩票。

"当我看到自己投注的 第1组万字号码击中二奖 时,心跳立刻加速。接著 看到另1组万字号码击中 首奖,我简直不敢相信, 大声尖叫了出来-我击中 了积宝首奖!"

他透露,其中奖万字号码组合,即"6570及7068"分别源自他的摩哆车与人生中第一辆轿车的车牌号码。

他解释道:"出于特别

的情感意义,我一直都 投注那辆旧车的车牌号 码。"

由于幸运儿是以系统3 玩法投注,因此除了总值 1901万8092令吉30仙的积 宝奖金之外,他也额外赢 得其他奖项,即总值336 令吉的奖金。

他说,他仍会继续以电 召车司机为业,同时计划 与妻儿、兄弟姐妹分享奖 金,并将部分资金用于投 资以确保财富持续增值。